



PURE

SAISON 2023-2024

Pure
saint-tropez
Since 1980

ARCHITECTURE SUR-MESURE

Saviez-vous que vous pouvez bénéficier des prestations d'exception d'un studio d'architecture et de design intérieur lié à un réputé groupe d'hôtellerie de luxe ? Comptant notamment plusieurs réalisations d'envergure pour la Maison LE K2 COLLECTIONS, CAPEZZONE ARCHITECTURE excelle dans l'art de mener de A à Z les projets les plus ambitieux. Basée sur l'excellence, l'approche du studio marie forme, fonction et émotion, pour créer des propriétés uniques.

Did you know that you can benefit from the exceptional services of an architecture and interior design studio associated with a renowned luxury hotel group? CAPEZZONE ARCHITECTURE, which has completed several major projects for LE K2 COLLECTIONS, excels in the art of bringing the most ambitious projects to fruition from A to Z. Based on excellence, the studio's approach marries form, function and emotion to create unique properties.

